
 

Styrelsemöte  
Stockholms Hundungdom  
6 juli 2022 
 
Närvarande: 
Sara Cattelin 
Johanna Sandberg 
Tilda Karlsson 
Felicia Neiderstam (från punkt 5) 
Elin Elvnäs (från punkt 8) 
Amanda Dider 
Caroline Lindstedt 
 
Frånvarande: 
Meja Sillén Edmark 
Astrid Stål 
 
 
§1. Mötets öppnande. 
Johanna förklarar mötet öppnat. 
 
 
§2. Val av sekreterare  
Mötet väljer Sara att föra dagens protokoll. 
 
 
§3. Val av justerare  
Mötet väljer Amanda att justera dagens protokoll utöver ordförande och sekreterare. 
 
 
§4. Förra mötets protokoll samt åtgärdslista. 
Föregående mötesprotokoll läggs till handlingarna. 
  
 
§5. Inkomna skrivelser.  
Eva Marie Wergård har mailat oss och bett om hjälp med funktionärer på tävlingen RUN with 
your DOG den 3 maj i utbyte mot en digital föreläsning. Elin ställer upp som funktionär. 
Kvarstår. 
 
Östra Svealands distrikt har bjudit in till gemensam grillning den 18 juni. Anmälan sker till 
ordforande@oshu.se. Inställd pga för få anmälda. 
 
uffen Redhe från Ekubi AB har mailat oss och berättat om arvsfondsbidrag, vilket ger oss 
möjlighet att söka bidrag. Johanna svarar och undersöker vidare.  
 
SHU har gått ut med en friskvårdsinstruktörsutbildning i oktober för SBK-instruktörer. 

mailto:ordforande@oshu.se


 

SHU har gått ut med anmälan för Representantskapet 24-25 september. Sista 
anmälningsdag 14 augusti. Beslut om vilka vi skickar tas i Facebookgruppen. 
 
LOK-stödet ska skickas in senast 31 juli. Sara och Amanda ansvarar för det. 
 
Lisa Holmberg har mailat oss angående att hålla en “Ung med Hund”-kurs, förslagsvis 
prova-på-kurs, på nystartade Vällingby HU. Johanna håller kontakten.  
 
Mimmi på Stockholmsavdelningen har mailat om att en medlem från SBKn vill hålla en 
hundloppis 13 augusti mellan 12-16, samma dag som sommarlägret. Vi svarar att det går 
bra. 
 
 
 
§6. Utbildning.  
SHU har kommit ut med en friskvårdsinstruktörsutbildning för SBK-instruktörer. Avgift 6000 
kr/person. Amanda ska undersöka om hon hinner gå grundmodulen hos SBK innan 
kursstart. 
 
Amanda håller utkik efter en A1 att gå.  
 
 
§7. Kurser.   
Pågående 
Freestylekurs nybörjare. Susanne höll en nybörjarkurs i freestyle med start i slutet av maj. 
Full kurs, avslutad med nöjda deltagare. 
 
Kommande  
Spårkurs/brukskurs: Anna kontaktar Ann Carlsson om att hålla en till våren. Ann har inte 
möjlighet att hålla kursen till våren, men har möjlighet till sommaren. Johanna tar över 
kontakten med Ann. Kvarstår. 
 
Sommarens kurser 
Nybörjarkurs i agility: Caroline planerar att hålla en nybörjarkurs i agility under sommaren. 
Planering förs. Planerna avskrivs. 
 
 
§8. Träning och Aktiviteter.  
Vandring med Mälarö HU: Cirka 10 km vandring med fika och grillning den 15 maj. Inbjudan 
är publicerad med fem deltagare samt majoriteten av styrelsen. Vandringen var mycket 
lyckad och vi skulle gärna anordna en liknande aktivitet igen. 
 
Sommarläger: 12-14 augusti. Vi ökar maxantal till 16 platser. Mer under §12. 
 



 

Studiebesök hos polisens hundtjänstenhet. Johanna har mailat men inte fått svar. Johanna 
ska maila till Tullverket också och fråga. Inväntar svar. Amanda frågar Mimmi från SBKn som 
är hundförare tullen. 
 
Träningsgrupp i agility: Två anmälda men ingen dök upp. Avslutad. 
 
Temadagar i agility. Inställt pga för få anmälda. 
 
 
§9. Ekonomi och inköp.  
 
Ekonomisk rapport: Vi har 77912,25 kr på kontot. 
 
Styrelsen diskuterar att köpa in staket för att stängsla in baksidan av agilityplanen. Anna och 
Sara ska undersöka möjligheten till nästa möte. Ingen uppdatering. Kvarstår. 
 
Felicia skall få milersättning för transport av eget fordon till och från 
allmänlydnadsinstruktörsutbildningen i Södertälje. Felicia ska fylla i och skicka in 
reseersättningsblankett genom SHU. Kvarstår. 
 
Johanna ansvarar för inköp av en kolgrill. Johanna kontaktar Mimmi från SBKn om förslag. 
Styrelsen beslutar om en budget på max 4000 kr. Kvarstår.  
 
Styrelsen ser över att köpa in balansbollar till klubben. Johanna köper in 5 st billiga 
balansbollar till klubben. Budget 800 kr.  
 
Stockholmsavdelningens gräsklippare har dött för gått. SBKn planerar att köpa in en ny 
gräsklippare för 18000 kr, där vi betalar 9000 kr. Beslut togs i facebook-gruppen. Caroline 
mejlar distriktet och ansöker om  bidrag.  
 
Anna har betalat lägertröjor (16st) och ledartröjor (5st) för 4686 kr. 
 
Styrelsen har arvoderat Susanne 4500 kr för freestylekursen.  
 
Caroline ska få betalt för privatlektionerna hon har hållt. 
 
Lasergamet under kick-offen kostade 1340 kr.  
 
Felicia ska betalas tillbaka 2602 kr för middagen under kick-offen. 
 
§10. Hemsidan och Sociala medier.  
Inget nytt. 
 
 
§11. Sommarläger  



 

15 st anmälda hittills. Sponsring från Prima Dog, det finns på plats på klubben. Johanna har 
fått hem lägertröjor, ska lämnas på klubben. Varje deltagare få även en keps och tygpåse 
med vår logga. Planering här! 
 
§12. Övriga frågor.  
Styrelsen har börjat diskutera utbildning och arvode- avtalet igen som togs upp tidigare i år. 
Arvodering för instruktörer diskuteras fortsatt inom styrelsen. 
 
Kick-off planeras 29 april. Meja har bokat Laserdome 18:00 och middag 19:30. Johanna B 
kunde inte delta. Genomförd och lyckad.  
 
§13. Nästa möte.  
Nästa möte planeras 9 augusti kl 19.30. 
 
§14. Mötets avslutande.  
Johanna förklarar mötet avslutat.  
 
 
 
_____________________    ______________________      _______________________   
 
Ordförande                                Sekreterare                                Protokolljusterare                   
 
Johanna Sandberg                    Sara Cattelin                              Amanda Dider 
 
 
 
 

https://docs.google.com/document/d/1J4BesGHqrWISeISw3jgOUZ0unJS9p5YSxBOdntQB2Y8/edit

